
 

 

Referat	  af	  bestyrelsesmødet	  d.	  28.10.14	  
	  
Til stede: Robert, Steen, Ken og Karina 
 
Robert meddelte at han ønsker at trække sig fra bestyrelsen, han deltog i hele mødet. 
	  

• Godkendelse af referat fra sidste møde.	  
o Referatet blev godkendt. 	  

 
• Opfølgning på	  referat fra sidste møde:	  

	  
o Legepladser –	  hvornår er de færdige?	  

▪ Vi har endnu ingen tilbagemelding på det.	  
 

• Gæsteværelse	  
o ”problemer”	  med godkendelse af myndighederne. Afventer svar fra 

Stefan.	  
▪ Det er ikke godkendt af myndighederne, så	  det er sat i bero i 
øjeblikket. Planen er sendt til arkitekten, for at undersøge, 
hvad der skal til, for at få	  det godkendt.	  

	  
• Kontakten	  

o Hvad skal denne form for kommunikation bruges til?	  
▪ Vi mener, at kontakten skal bruges til at formidle, hvad der sker 

af nye tiltag i afdelingen. Det er i princippet en kort beretning, 
som giver en opsummering om hvad der sker i afdelingen i 
tiden mellem beboermøderne. 	  

	  
• Bestyrelsesmailen 	  

o Hvem modtager mails, og hvor ofte svares der på	  dem?	  
▪ Ken har fået computeren med hjem, så	  han kan modtage mails 

som sendes til bestyrelsesmailen. 	  
• Evt.	  

o Vi skal bruge en nyt bestyrelsesmedlem - Ken kontakter Carsten, for at 
høre om han vil være med. 	  

o Ken bliver fungerende formand, indtil bestyrelsen kan samles igen og 
vælge ny formand. Steen bliver fungerende næstformand. 	  
 

Næste møde afholdes onsdag d. 12.11.14 kl. 17.00  
	  
	  


